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Ref. Ares(2020)7573386 - 14/12/2020

From:

 (CAB-TIMMERMANS)

To:

"

Cc:

COLOMBANI Antoine (CAB-TIMMERMANS)

Subject:

RE: Ares(2020)4586617 MEDEF 

 Entretien avec F Timmermans

Date:

11 September 2020 17:06:00
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Dear 

,

 
Thank you for your mail and request on behalf of 

, MEDEF’s 

 to meet with Executive

Vice-President, Mr Timmermans. We are pleased to propose you a slot on 10 November at 14h00, if this is also
suitable on your side.
 
Due to uncertainties regarding the existing Covid-19 outbreak, we can propose you a video-call which we could
arrange via Webex platform.
 
In order to set it up – we would need the names and the full e-mail addresses of the participants on your side.
 
Could you please kindly check and let us know whether this is also acceptable on your side?
 
Thank you in advance and looking forward to your feedback.
 
Kind regards,
 
 

 

Cabinet of Executive Vice-President Frans Timmermans

 

 

 

European Commission

BERL-

B-1049 Brussels/Belgium

+32 2 

a@ec europa eu

 
 

From: 

 

@medef.eu> 

Sent: Thursday, September 3, 2020 12:32 PM

To: COLOMBANI Antoine (CAB-TIMMERMANS) 

@ec.europa.eu>

Cc: 

(CAB-TIMMERMANS) 

@ec.europa.eu>

Subject: MEDEF 

 Entretien avec F Timmermans

 
Monsieur,

 du MEDEF souhaiterait pouvoir s’entretenir avec le Vice-président exécutif, Frans

Timmermans.
Le MEDEF a déjà pu prendre part à plusieurs échanges avec Monsieur Timmermans: 

 le 16

juin à la visio organisée par BusinessEurope, début février, notre Vice-président avait participé à la
rencontre à la Haye organisée par notre homologue néerlandais.
Le MEDEF est persuadé que la transition écologique est un facteur de réussite de la reprise économique
tant au niveau européen que français. Les entreprises y joueront un rôle-clef.
Nous pensions pouvoir organiser un déplacement à Bruxelles, mais aujourd’hui nous pensons plus réaliste
de vous proposer un entretien virtuel.
Est-ce qu’un tel échange pourrait être organisé le 29 septembre ?
Je reste à votre disposition pour toutes questions.
Bien cordialement,
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